
Protokół z posiedzenia XXX Sesji Rady Gminy Kłodawa, 
która odbyła się w dniu 25 sierpnia 2021r. 
w Gminnym Centrum Kultury w Kłodawie. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Bożena Adamczak 
2. Gerard Bieryło 
3. Henryk Brzana 
4. Ryszard Burzawa 
5. Katarzyna Chmiel-Dera 
6. Rafał Chodkiewicz 
7. Wanda Grabowska 
8. Andrzej Korona 
9. Jan Kubera 
10. Roman Leśnicki 
11. Janina Maciejewska 
12. Benedykt Piotrowski 
13. Ireneusz Winnik 
14. Wiesław Witczyk 
15. Damian Żołędziejewski 

Ad. 1. Otwarcie sesji 
Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona - przywitał wszystkich zebranych na obradach XXX Sesji 
Rady Gminy Kłodawa. 
 
Ad.2. Stwierdzenie quorum 
Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona – na podstawie potwierdzonej listy obecności w 
portalu e-sesja stwierdził, że w obradach sesji uczestniczy 14 radnych, wobec czego jest ona 
prawomocna. 
 
Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak – poprosiła o wprowadzenie do porządku orbad projektu 
uchwały w sprawie pozbawienia kategorii odcinka drogi gminnej 
 
Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona – poddał pod głosowanie wniosek Pani Wójt. 

Głosowanie nr 1 w sprawie: 
Poszerzenia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie pozbawienia kategorii odcinka drogi 
gminnej. 
 
Wyniki głosowania 
za: 14, przeciw: 0, wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
za (14) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, Rafał 
Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina Maciejewska, 
Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Damian Żołędziejewski 



NIEOBECNI (1) 
Wiesław Witczyk 
 
Ad.4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
W związku z brakiem uwag do protokołów z XXVIII i XXIX Sesji Rady Gminy Kłodawa Przewodniczący 
Rady Gminy Andrzej Korona poddał przyjęcie protokołów pod głosowanie. 
 
 
Głosowanie nr 2 w sprawie: 
Przyjęcia protokołu z XXVIII Sesji Rady Gminy Kłodawa. 
 
Wyniki głosowania 
za: 14, przeciw: 0, wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
za (14) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, Rafał 
Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina Maciejewska, 
Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Damian Żołędziejewski 
NIEOBECNI (1) 
Wiesław Witczyk 
 
Głosowanie nr 3  w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XXIX Sesji Rady Gminy Kłodawa.  
 
Wyniki głosowania 
za: 14, przeciw: 0, wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
za (14) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, Rafał 
Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina Maciejewska, 
Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Damian Żołędziejewski 
NIEOBECNI (1) 
Wiesław Witczyk 
 
Ad.5. Rozpatrzenie informacji: 
a) o działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
Z-ca Wójta Andrzej Kwiatkowski – omówił nowe stawki za wodę i ścieki, które będą obowiązywały 
od 1 września 2021roki. 

Radna Bożena Adamczak – poinformowała, iż otrzymała od Pani Starosty informację o tym, iż ścieżka 
rowerowa pomiędzy Wojcieszycami a Różankami będzie wykonywana w przyszłym roku, natomiast 
remont ulicy Lipowej i Niepodległości w roku bieżącym. Poprosiła o postawienie dwóch znaków stop  
na ulicy Niepodległości – przy przedszkolu i hurtowni Kaprys. 

Radny Jan Kubera – zapytał czy stawek przy placu Zabaw przy ulicy Mironickiej zostanie zasypany. 
Dodał, że takie rozwiązanie spowoduje lokalne podtopienia. 

Wójt Gminy Anna Mołodciak – odpowiedziała, że uważa tak samo jak radny, dlatego stawek zostanie 
zabezpieczony i odgrodzony od placu zabaw. 
 



b) o realizacji funduszu sołeckiego w I półroczu 2021 roku (druk BRG nr 416/2021) 
Nie zgłoszono uwag do dokumentu. 
 
c) o pozyskiwaniu środków pozabudżetowych w I półroczu 2021 roku (druk BRG nr 417/2021) 
Nie zgłoszono uwag do dokumentu. 
 
Ad 6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
a) zmiany uchwały budżetowej Gminy Kłodawa na 2021 rok (druk BRG nr 419/2021) 
Skarbnik Gminy Kłodawa Agnieszka Chudziak – omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Wanda Grabowska - przedstawiła 
pozytywną opinię na temat projektu uchwały. 
 
W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona poddał  przyjęcie 
uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowanie nr 4 w sprawie: 
Przyjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kłodawa na 2021 rok (druk BRG nr 
419/2021).  
 
Wyniki głosowania 
za: 14, przeciw: 0, wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
za (14) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, Rafał 
Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina Maciejewska, 
Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Damian Żołędziejewski 
NIEOBECNI (1) 
Wiesław Witczyk 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XXX/271/2021. 
 
b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kłodawa na lata 2021 - 2029 (druk BRG nr 
420/2021) 
Skarbnik Gminy Kłodawa Agnieszka Chudziak – omówiła projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Wanda Grabowska - przedstawiła 
pozytywną opinię na temat projektu uchwały. 
 
W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona poddał  przyjęcie 
uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowanie nr 5 w sprawie: 
Przyjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kłodawa na lata 2021 - 
2029 (druk BRG nr 420/2021).  
 
Wyniki głosowania 
za: 14, przeciw: 0, wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
za (14) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, Rafał 
Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina Maciejewska, 



Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Damian Żołędziejewski 
NIEOBECNI (1) 
Wiesław Witczyk 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr  XXX/272/2021 
 
c) wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kłodawa 
oraz zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tej umowy (druk BRG 
nr422/2021) 
Kierownik Jerzy Jesis – omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Ryszard Burzawa - przedstawił pozytywną opinię 
na temat projektu uchwały. 
 
Radny Jan Kubera –zapytał, czy projekt uchwały był konsultowany z rada sołecką , ponieważ we 
wcześniejszej kadencji był taki zwyczaj. 
 
Radny Damian Żołędziejewski – odpowiedział, że w tym czasie nie było spotkania rady sołeckiej, 
natomiast wszystkie sprawy związane z sołectwem są przekazywane członkom rady soleckiej przez 
Messengera i nikt nie zgłosił uwag do tematu. 
 
W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona poddał  przyjęcie 
uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowanie nr 6 w sprawie: 
Przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Kłodawa oraz zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tej 
umowy (druk BRG nr422/2021).  
 
Wyniki głosowania 
za: 13, przeciw: 0, wstrzymał się: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
za (13) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, Rafał 
Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Roman Leśnicki, Janina Maciejewska, Benedykt 
Piotrowski, Ireneusz Winnik, Damian Żołędziejewski 
wstrzymał się (1) 
Jan Kubera 
NIEOBECNI (1) 
Wiesław Witczyk 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XXX/273/2021 
 
d) wyrażenia zgody na sprzedaż części nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kłodawa (druk 
BRG nr 423/2021) 
Kierownik Jerzy Jesis – omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Ryszard Burzawa - przedstawił pozytywną opinię 
na temat projektu uchwały. 
 
Radny Jan Kubera – ponownie zapytał, czy projekt uchwały był konsultowany z rada sołecką , 
ponieważ we wcześniejszej kadencji był taki zwyczaj. 
 



Radny Damian Żołędziejewski – odpowiedział jak wyżej, że w tym czasie nie było spotkania rady 
sołeckiej, natomiast wszystkie sprawy związane z sołectwem są przekazywane członkom rady 
soleckiej przez Messengera i nikt nie zgłosił uwag do tematu. 
 
W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona poddał  przyjęcie 
uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowanie nr 7 w sprawie: 
Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż części nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Kłodawa (druk bRG nr 423/2021).  
 
Wyniki głosowania 
za: 13, przeciw: 0, wstrzymał się: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
za (13) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, Rafał 
Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Roman Leśnicki, Janina Maciejewska, Benedykt 
Piotrowski, Ireneusz Winnik, Damian Żołędziejewski 
wstrzymał się (1) 
Jan Kubera 
NIEOBECNI (1) 
Wiesław Witczyk 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XXX/274/2021. 
 
e) pozbawienia kategorii odcinka drogi gminnej 002846F (druk BRG nr 424/2021). 
Kierownik Agnieszka Szurgot – Miłosz omówiła projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Ryszard Burzawa - przedstawił pozytywną opinię 
na temat projektu uchwały. 
 
W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona poddał  przyjęcie 
uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowanie nr 8 w sprawie: 
Przyjęcia uchwały w sprawie pozbawienia kategorii odcinka drogi gminnej 002846F (druk BRG nr 
424/2021)..  
 
Wyniki głosowania 
za: 14, przeciw: 0, wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
za (14) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, Rafał 
Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina Maciejewska, 
Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Damian Żołędziejewski 
NIEOBECNI (1) 
Wiesław Witczyk 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XXX/275/2021. 
 
 
 



 
Ad.7. Wolne wnioski 
Sołtys Sołectwa Różanki Sławomir Radecki – zapytał, co z remontem drogi Różanki – Janczewo. 
 
Z-ca Kierownika Grzegorz Zapytowski – odpowiedział, że ta droga nie jest na liście priorytetów. 
Powiat będzie realizował zadania kluczowe dla gminy. Dodał, że zgłosi interpelacje w sprawie 
wyrównania powyższej drogi. 
 
Radna Katarzyna Chmiel – Dera – dodała, ze pisała w tej sprawie interpelacje do Powiatu i zawsze 
otrzymywała odpowiedź taka jaką przekazał Pan Zapytowski. 
 
Radny Roman Leśnicki – poprosił o odświeżenie linii oddzielających pasy jezdni. 
 
Wójt Gminy Anna Mołodciak – odpowiedziała, że prace mają być przeprowadzone do końca 
września. 
 
Radna Janina Maciejewska – poprosiła o oświetlenie ulicy Polnej w Rybakowie. 
 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak – odpowiedziała, że jeśli jest wykonana dokumentacja na to 
zadanie to lampa zostanie postawiona. 
 
Radny Jan Kubera – poprosił o wycięcie krzaków przy ulicy Skrajnej i regularne podcinanie zasadzeń 
przy wyjeździe z ulicy Mironickiej. 
 
Skarbnik Gminy Kłodawa Agnieszka Chudziak – poprosiła radnych o zapoznanie się z propozycją 
stawek podatku na 2022 rok, która została zamieszczona w aplikacji e-sesja. 
 
Radna Janina Maciejewska – poprosiła o wstawienie szyby, rozbitej przez wandali na przystanku przy 
ulicy Letniskowej w Rybakowie. 
 
Radna Katarzyna Chmiel – Dera – dodała, że Różanki też systematycznie padają ofiarą wandalizmu. 
Zapytała, czy jest szansa na monitoring strategicznych miejsc. 
 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak – odpowiedziała, że temat zostanie przedyskutowany z 
mecenasem. Dodała, że akty wandalizmu będą zgłaszane na policję. 
 
Radna Wanda Grabowska – zaproponowała postawienie tabliczki z napisem teren monitorowany. 
 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak – odpowiedziała, że przemyśli propozycję. 
 
Ad. 8. Zamknięcie obrad 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona zamknął 
dyskusję w tym punkcie 

 

 

  

Przewodniczący 

Rada Gminy Kłodawa 

  

 

 


